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Številka: 9000-16/2024                                                                                                 PREDLOG                    

Datum:              22. 4. 2024        

   

   

Z A P I S N I K 

 

 

15. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, ki je bila v ponedeljek, 22. aprila  2024, ob 15. uri 

v sejni sobi na Magistratu na Ptuju, Mestni trg 1/I, soba 8. 

 

Sejo je, na podlagi 23. člena Statuta občine in 21. člena Poslovnika sveta, sklicala in vodila Nuška Gajšek, 

županja Mestne občine Ptuj, ki je uvodoma pozdravila prisotne na seji in ugotovila sklepčnost seje. 

 

Skupaj prisotni svetniki: mag. Sonja Žibrat, Franjo Rozman, Eva Zorko, Luka Žižek, Sandra Pjanić, Miha 

Damiš, Nuša Vrabl Ferenčič, Dušan Fric, Blaž Prelog, dr. Andrej Čuš, Sergeja Puppis Freebairn, Milan 

Klemenc, dr. Renata Debeljak, Jernej Čuš, Petek Štefan, Ljudmila Grabar, Alen Iljevec, Dejan Rožmarin, 

Sergej Ivanuša, mag. Vlasta Stojak, Vladimir Koritnik,  Alen Hliš, dr. Metka Petek Uhan, dr. Uroš Vek, Andrej 

Lazar, Lina Habjanič in mag. Sonja Purgaj. 

 

Svojo odsotnost sta v skladu s prvim odstavkom 30. člena Poslovnika sveta napovedala in opravičila:  

Šeruga Boštjan in  Maša Goričan. 

 

Na seji sveta so prisostvovali tudi: Alen Jevtović, direktor mestne uprave,  Benjamin Panikvar, vodja 

Oddelka za javne finance, mag. Zdenka Bezjak, namestnica direktorice Skupne občinske uprave občin v 

Spodnjem Podravju, Matej Gajser, vodja Oddelka za splošne zadeve, Andrej Trunk, vodja Oddelka za 

gospodarske dejavnosti, Robert Brkič, vodja medobčinskega redarstva, Denis Hrga, Oddelek za splošne 

zadeve, Zdenka Ristič, Oddelek za  splošne zadeve, Mirjana Ščavničar Orešek, Oddelek za javne finance. 

  

Na seji prisotni novinarji sredstev javnega obveščanja: Dženana Kmetec,  Hojka Berlič in  Miha Masten. 

 

Pred obravnavo gradiva je predsedujoča mestni svet seznanila, da se današnja seja slikovno snema. 

Posnetek seje si lahko ogledajo v okviru programske sheme PeTV. 

 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 

Z vabili za današnjo 15. redno sejo je županja predlagala 9 točk možnega dnevnega reda. Vabilo in 

pripadajoče gradivo je bilo v četrtek, dne 11. aprila 2024, objavljeno in dostopno na spletni strani Mestne 

občine Ptuj, na naslovu www.ptuj.si in v zavihku seje občinskega sveta za interne uporabnike.  

 

Ker ni bilo dodatnih predlogov za spremembe ali dopolnitve, z vabili predlaganega dnevnega reda, je 

predsedujoča predlagala naslednji 

 

 

 

http://www.ptuj.si/
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DNEVNI RED:   

 

1. Predlog zapisnika 14. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 

2. Predlog Zaključnega računa proračuna Mestne občine Ptuj za leto 2023 

3. a) Dopolnjen osnutek Odloka o drugih spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem lokacijskem   

       načrtu za poselitveno območje P11-S14/3 Budina – ob Rogoznici  

       b) Predlog Sklepa o potrditvi stališč do pripomb javnosti, podanih v času javne razgrnitve dopolnjenega   

       osnutka Odloka o drugih spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem lokacijskem načrtu za  

       poselitveno območje P11-S14/3 Budina – ob Rogoznici  

4. Predlog Sklepa o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena – družbena  lastnina 

ceste v splošni rabi na nepremičnini katastrska občina 400 Ptuj parcela 3975/2  

5. Predlog Sklepa o izdaji soglasja k zadolžitvi javnega zavoda Ljudska univerza Ptuj 

6. Predlog Sklepa o potrditvi Ocene izvajanja Občinskega programa varnosti Mestne občine Ptuj v letu 

2023 

7. Volitve in imenovanja: 

a) Predlog Mnenja k imenovanju pomočnice direktorice Centra za socialno delo Spodnje Podravje 

b) Predlog Mnenja h kandidaturi za ravnateljico javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna 

šola dr. Ljudevita Pivka Ptuj 

c) Predlog Mnenja h kandidaturi za ravnatelja javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Šolski center 

Ptuj – organizacijska enota Elektro in računalniška šola 

d) Predlog Mnenja h kandidaturi za ravnatelja javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Šolski center 

Ptuj – organizacijska enota Strojna šola 

e) Predlog Mnenja h kandidaturi za ravnatelja javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Šolski center 

Ptuj – organizacijska enota Šola za ekonomijo, turizem in kmetijstvo  

8. Pobude in vprašanja 

9. Informacije: 

a) Informacija o stališčih pristojnih odborov do poslovnih poročil javnih zavodov za leto 2023   

b) Poročilo o izvedbi akcijskega načrta za neodvisno življenje invalidov v Mestni občini Ptuj za leto 

2023  

c) Poročilo o delu Varnostnega sosveta Mestne občine Ptuj v letu 2023 in plan dela v letu 2024 

 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih soglasno (ZA-27, PROTI-

0, VZDRŽAN-0) sprejel predlagani dnevni red 

 

1. Predlog zapisnika 14. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 

 

Ker na predlog zapisnika ni bilo pripomb, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog zapisnika 14. redne seje Mestnega sveta 

Mestne občine Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih soglasno (ZA-27, PROTI-

0, VZDRŽAN-0) sprejel predlagani predlog zapisnika. 

 

2. Predlog Zaključnega računa proračuna Mestne občine Ptuj za leto 2023 

  

Odbor za družbene dejavnosti, Odbor za finance, Odbor za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo, 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, Odbor za gospodarstvo in Odbor za 

splošne zadeve in lokalno samoupravo  soglasno podpirajo predlog Zaključnega računa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog Zaključnega računa, nanj nima pripomb in ga predlaga 

mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 
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Županja Nuška Gajšek je navzoče povabila k razpravi, v kateri je sodeloval Franjo Rozman iz svetniške 

skupine Slovenska demokratska stranka, ki je povedal da podpirajo predlog Zaključnega računa proračuna 

Mestne občine Ptuj, vendar kljub temu izražajo zaskrbljenost nad stanem financ v mestni občini, saj pogreša 

dinamiko, predvsem nad tem kako se bo povrnil dolg in pogreša napoved, kako se bodo povečala sredstva 

predvsem na prihodkovni strani. Razpravi se je pridružila tudi Metka Petek Uhan iz svetniške skupine 

Gibanje Svoboda Ptuj, ki je prav tako podprla predlog, vendar kljub temu izrazila skrb nad vračanjem dolgov. 

Razpravi se je pridružil še Alen Hliš iz svetniške skupine  Gibanje Svoboda Ptuj, ki je izrazil strinjanje s 

predhodnico in poudaril, da smo v minulem letu plačali veliko samo za  obresti za kredite. Izrazil je željo, da 

bi se v prihodnje lotevali projektov, ki bodo prinašali večje dodane vrednosti. 

 

Ker ni bilo več razprave o predlogu Zaključnega računa Mestne občine Ptuj za leto 2023, je predsedujoča 

dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Zaključnega računa proračuna Mestne 

občine Ptuj za leto 2023, v predloženem besedilu.  

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih z večino glasov (ZA-26, 

PROTI-0, VZDRŽAN-1) sprejel predlagani sklep. 

 

3. a  Dopolnjen osnutek Odloka o drugih spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem 

lokacijskem načrtu za poselitveno območje P11-S14/3 Budina – ob Rogoznici 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarstvo infrastrukturo in Odbor za gospodarstvo soglasno 

podpirata dopolnjen osnutek odloka. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala dopolnjen osnutek odloka, nanj nima pripomb in ga predlaga 

mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem 

 

Županja Nuška Gajšek je navzoče povabila k razpravi, v kateri je sodeloval Alen Hliš iz svetniške skupine 

Gibanje Svoboda Ptuj, povedal je, da so temu odloku namenili precej pozornosti, opozoril je, da gre za 

poseg na področju, ki se nahaja na poplavnem območju stoletnih voda. Povedal je, da samemu odloku, 

kljub povedanemu, ne nasprotujejo in prav tako ne nasprotujejo razvoju Mestne občine Ptuj.  

 

Ker ni bilo več razprave o dopolnjenem osnutku odloka, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme Dopolnjen osnutek Odloka o drugih spremembah 

in dopolnitvah Odloka o občinskem lokacijskem načrtu za poselitveno območje P11-S14/3 Budina – 

ob Rogoznici, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 26 navzočih soglasno (ZA-26, PROTI-

0, VZDRŽAN-0) sprejel predlagani sklep. 

 

3. b  Predlog Sklepa o potrditvi stališč do pripomb javnosti, podanih v času javne razgrnitve 

dopolnjenega osnutka Odloka o drugih spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem 

lokacijskem načrtu za poselitveno območje P11-S14/3 Budina – ob Rogoznici 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarstvo infrastrukturo in Odbor za gospodarstvo soglasno 

podpirata predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi stališč do pripomb 

javnosti, podanih v času javne razgrnitve dopolnjenega osnutka Odloka o drugih spremembah in 
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dopolnitvah Odloka o občinskem lokacijskem načrtu za poselitveno območje P11-S14/3 Budina – 

ob Rogoznici, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 26 navzočih soglasno (ZA-26, PROTI-

0, VZDRŽAN-0) sprejel predlagani sklep. 

 

4.  Predlog Sklepa o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena – družbena  

lastnina ceste v splošni rabi na nepremičnini katastrska občina 400 Ptuj parcela 3975/2 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarstvo infrastrukturo in Odbor za gospodarstvo soglasno 

podpirata predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme  predlog Sklepa o prenehanju statusa grajenega 

javnega dobra lokalnega pomena – družbena  lastnina ceste v splošni rabi na nepremičnini 

katastrska občina 400 Ptuj parcela 3975/2, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih soglasno (ZA-27, PROTI-

0, VZDRŽAN-0) sprejel predlagani sklep. 

 

5.  Predlog Sklepa o izdaji soglasja k zadolžitvi javnega zavoda Ljudska univerza Ptuj 

 

Odbor za družbene dejavnosti in Odbor za finance soglasno podpirata predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o izdaji soglasja k zadolžitvi javnega 

zavoda Ljudska univerza Ptuj, v predloženem besedilu. 

  

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih soglasno (ZA-27, PROTI-

0, VZDRŽAN-0) sprejel predlagani sklep. 

 

6.  Predlog Sklepa o potrditvi Ocene izvajanja Občinskega programa varnosti Mestne občine Ptuj v 

letu 2023 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za splošne zadeve in lokalno 

samoupravo soglasno podpirata predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Županja Nuška Gajšek je navzoče povabila k razpravi, v kateri je sodelovala Sergeja Puppis Freebairn iz 

svetniške skupine Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ, ki je opozorila, da vsako leto občani opozarjajo na iste 

kritične točke na cestah v mestu, te ceste so povečini državne, zato prosi mestno občino, da se maksimalno 

angažira, da se zadeve na državnem nivoju pričnejo premikati. Pove, da bi bilo potrebno kontrolirati tovorni 

promet na mariborski, zagrebški in ormoški cesti, prav tako bi bilo potrebno tudi kontrolirati nosilnost 

tovornega prometa. Izboljšati bi se morali pogoji ljudi za bivanje ob teh cestah. Prosi, da se pristopi k bolj 

proaktivnim predlogom in rešitvam, saj so ljudje zaskrbljeni za varnost in kakovost življenja. Razpravi se je 
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pridružil tudi Blaž Prelog iz svetniške skupine Slovenska demokratska stranka, ki je zastavil vprašanje za 

direktorja mestne uprave in sicer zakaj je zaznanih oziroma zabeleženih tako malo kršitev javnega reda in 

miru, čeprav je vandalizem v porastu in kakšni ukrepi se izvajajo, da bi bilo tega vandalizma manj. Zastavil 

je tudi vprašanje glede vodnikov psov, ki ne upoštevajo predpisov. Razpravi se je pridružila tudi Metka Petek 

uhan iz svetniške skupine Gibanje Svoboda Ptuj, ki je izrazila skrb glede nevarnosti trampolinov za uporabo 

otrok. Županja pojasni, da je uporaba igral na lastno odgovornost in da so igrala varna, če se pravilno 

uporabljajo. Pove, da se bodo zaradi povečanega vandalizma namestile kamere in dodatno se bodo osvetlili 

prostori, kjer se igrala nahajajo. Milan Klemenc iz svetniške skupine Lista Andreja Čuša – MI& ČUŠ pove, 

da so v zvezi s tem že dali pobudo in se s predlogom strinja. Razpravi se je pridružil tudi Robert Brkič, vodja 

medobčinskega redarstva, ki je pojasnil zadeve glede nadzora javnega reda in miru ter vandalizma, poudaril 

je predvsem problem uživanja alkohola na javnih površinah, nedostojno vedenje. Izvajajo se pogosti nadzori 

na najbolj izpostavljenih površinah. Razpravo je zaključila Lina Habjanič iz svetniške skupine Levica, ki je 

prosila, da se naj namesti osvetlitev tako, da bo primerna. 

 

Ker ni bilo več razprave o predlogu sklepa, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi Ocene izvajanja 

Občinskega programa varnosti Mestne občine Ptuj v letu 2023, v predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih soglasno (ZA-27, PROTI-

0, VZDRŽAN-0) sprejel predlagani sklep. 

 

7.  Volitve in imenovanja: 

a)  Predlog Mnenja k imenovanju pomočnice direktorice Centra za socialno delo Spodnje Podravje 

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je oblikovala predlog mnenja, s katerim daje 

pozitivno mnenje Nataši Škafar za imenovanje pomočnice direktorice Centra za socialno delo Spodnje 

Podravje. 

 

Statutarno pravna komisija z vidika svojih pristojnosti k predlogu mnenja nima pripomb in predlaga 

mestnemu svetu, da ga po obravnavi sprejme. 

 

Ker ni bilo več razprave o predlogu mnenja, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Mnenja k imenovanju pomočnice 

direktorice Centra za socialno delo Spodnje Podravje, v predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 24 navzočih soglasno (ZA-24, PROTI-

0, VZDRŽAN-0) sprejel predlagani sklep. 

 

b)  Predlog Mnenja h kandidaturi za ravnateljico javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna 

šola dr. Ljudevita Pivka Ptuj 

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je oblikovala predlog mnenja, s katerim daje 

pozitivno mnenje h kandidaturi mag. Lidije Marin za ravnateljico javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda 

Osnovna šola dr. Ljudevita Pivka Ptuj. 

 

Statutarno pravna komisija z vidika svojih pristojnosti k predlogu mnenja nima pripomb in predlaga 

mestnemu svetu, da ga po obravnavi sprejme. 

 

Ker ni bilo več razprave o predlogu mnenja, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Mnenja h kandidaturi za ravnateljico 

javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola dr. Ljudevita Pivka Ptuj, v predloženem 
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besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 24 navzočih soglasno (ZA-24, PROTI-

0, VZDRŽAN-0) sprejel predlagani sklep. 

 

c)  Predlog Mnenja h kandidaturi za ravnatelja javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Šolski 

center Ptuj – organizacijska enota Elektro in računalniška šola 

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je oblikovala predlog mnenja, s katerim daje 

pozitivno mnenje h kandidaturi Rajka Fajta za ravnatelja javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Šolski 

center Ptuj – organizacijska enota Elektro in računalniška šola. 

 

Statutarno pravna komisija z vidika svojih pristojnosti k predlogu mnenja nima pripomb in predlaga 

mestnemu svetu, da ga po obravnavi sprejme. 

 

Ker ni bilo več razprave o predlogu mnenja, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Mnenja h kandidaturi za ravnatelja javnega 

vzgojno-izobraževalnega zavoda Šolski center Ptuj – organizacijska enota Elektro in računalniška 

šola, v predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 24 navzočih soglasno (ZA-24, PROTI-0, 

VZDRŽAN-0) sprejel predlagani sklep. 

 

d)   Predlog Mnenja h kandidaturi za ravnatelja javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Šolski 

center Ptuj – organizacijska enota Strojna šola 

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je oblikovala predlog mnenja, s katerim daje 

pozitivno mnenje h kandidaturi Anje Jesenek Grašič za ravnateljico javnega vzgojno-izobraževalnega 

zavoda Šolski center Ptuj – organizacijska enota Strojna šola. 

 

Statutarno pravna komisija z vidika svojih pristojnosti k predlogu mnenja nima pripomb in predlaga 

mestnemu svetu, da ga po obravnavi sprejme. 

 

Ker ni bilo več razprave o predlogu mnenja, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Mnenja kandidaturi za ravnatelja javnega 

vzgojno-izobraževalnega zavoda Šolski center Ptuj – organizacijska enota Strojna šola, v 

predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 24 navzočih soglasno (ZA-24, PROTI-0, 

VZDRŽAN-0) sprejel predlagani sklep. 

 

e)  Predlog Mnenja h kandidaturi za ravnatelja javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Šolski 

center Ptuj – organizacijska enota Šola za ekonomijo, turizem in kmetijstvo 

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je oblikovala predlog mnenja, s katerim daje 

pozitivno mnenje h kandidaturi mag. Darje Harb za ravnateljico javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda 

Šolski center Ptuj – organizacijska enota Šola za ekonomijo, turizem in kmetijstvo. 

 

Statutarno pravna komisija z vidika svojih pristojnosti k predlogu mnenja nima pripomb in predlaga 

mestnemu svetu, da ga po obravnavi sprejme. 

Ker ni bilo več razprave o predlogu mnenja, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 
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SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Mnenja h kandidaturi za ravnatelja javnega 

vzgojno-izobraževalnega zavoda Šolski center Ptuj – organizacijska enota Šola za ekonomijo, 

turizem in kmetijstvo, v predloženem besedilu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 24 navzočih soglasno (ZA-24, PROTI-

0, VZDRŽAN-0) sprejel predlagani sklep. 

 

8.  Pobude in vprašanja 

Dejan Rožmarin, svetniška skupina Nova Slovenija – krščanski demokrati je posredoval 

pobudo št. 453/15: 

Svetniška skupina N.Si – Krščanski demokrati dajemo pristojnim zdravstvenim službam pobudo, da lokalna 

skupnost MO Ptuj, naslovi Zdravstvenemu domu Ptuj potrebo po nabavi motorista reševalca za potrebe 

urgentnega centra, ki je uspešno začel delovati, po vzoru in opremi ostalih urgentnih centrov. Vsaka hitra 

pomoč je veliko več kot si prestavljamo po opravičenju stroškov, ki naj ne bodo ovira za posodobitev 

opreme. 

 

Sonja Žibrat, svetniška skupina Socialnih demokratov Ptuj je posredovala 

vprašanje št. 454/15 

V današnjem času, ko se vedno bolj zavedamo potrebe po trajnostnem življenju in ohranjanju okolja, je 

vprašanje uporabe sončnih elektrarn postalo izjemno aktualno. Sončne elektrarne so obnovljiv vir energije, 

ki ne povzroča škodljivih emisij, kar prispeva k zeleni ekonomiji in ohranjanju okolja in je eden pomembnejših 

ukrepov glede podnebnih sprememb. Ali MO Ptuj razmišlja oz. kako daleč je z pripravo oz. izvedbo investicij 

v sončne elektrarne na strehah javnih stavb? Ali je objavljen kakšen razpis na katerega bi se lahko MO 

prijavila in če da, kolikšen bi lahko bil delež sofinanciranja? 

 

Luka Žižek, svetniška skupina Socialnih demokratov Ptuj je posredoval 

vprašanje št. 455/15 

V kateri fazi je izvedba varovanih stanovanj na Ptuju? Ali je že bilo izdano gradbeno dovoljenje? Če je 

gradbeno dovoljenje že bilo izdano, bi prosil za informacijo kdaj in kakšna je časovnica investitorja za 

začetek gradenj oz. kdaj se okvirno načrtuje vseljivost v stanovanja. 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala  

pobudo št. 456/15: 

Predlagam dopolnitev Odloka o ureditvi cestnega prometa na območju Mestne občine Ptuj v členu, ki 

opisuje vlogo živali v prometu Ker se tudi na območju Mestne občine Ptuj v poletnem času veča pojavnost 

kočij na konjsko vprego in gre smelo pričakovati, da se bo dejavnost z večanjem turističnega obiska na 

Ptuju še okrepila, predlagam, da se že sedaj prilagodi Odlok o ureditvi cestnega prometa na območju 

Mestne občine Ptuj v smeri zagotavljanja dobrobiti živali v poletnem času. Konkretno, predlagam dopolnitev 

32. člena omenjenega odloka, ki naslavlja živali v prometu. Zakonski akti, ki naslavljajo bodisi ureditev 

cestnega prometa (npr. Zakon o pravilih cestnega prometa (ZPrCP-UPB2) ali pa Zakon o zaščiti živali 

(ZZZIV)) ne kaže, da bi posebej urejali omenjeno problematiko, zato predlagam, da se jo naslovi lokalno in 

s tem pokažemo višjo stopnjo empatije in razumevanja do drugih čutečih bitij. V ta namen, naj se pri 

pristojnih organizacijah pridobi ustrezne informacije o tem do koliko stopinj celzija zunanje temperature in 

pa temperature talne podlage (asfalt) je za konje še primerno / varno , da se uporabljajo v konjski vpregi. 

Na podlagi pridobljenih informacij, naj se smiselno uvede omejitve dopustnosti vožnje s konjskimi vpregami 

v poletnem času, oziroma ob večjih toplotnih obremenitvah. 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala  

pobudo št. 457/15: 

Predlagam spremembo Odloka o oddajanju poslovnih prostorov in garaž v najem, in sicer spremembo in 
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dopolnitev 1.točke, 10.člena Predlagam, da se pristopi k preoblikovanju 1. točke, 10. člena Odloka o 

oddajanju poslovnih prostorov in garaž v najem in posledično k preoblikovanju členov, ki se navezujejo na 

tega. 1. točka, 10. člena omenjenega Odloka trenutno govori o tem, da na dražbi uspe dražitelj, ki je ponudil 

najvišjo najemnino. Predlagam, da se ta točka spremeni in da se uvede smiselni točkovnik za uspešno 

kandidaturo na razpisu za najem poslovnih prostorov v lasti Mestne občine Ptuj, in sicer v smeri, da se ob 

predložitvi razvojnega načrta določene dejavnosti na območju starega mestnega jedra, ki bi pozitivno 

vplivala na dogajanje/razvoj starega mestnega jedra, le-to konkurenčno upošteva proti ponujeni ceni. 

Konkretno bi to pomenilo, da bi v primeru podaje za družbo in razvoj starega mestnega jedra koristnejšega 

predloga s pripadajočim načrtom razvoja, lahko tak ponudnik imel prednost pred tistim, ki ponudi zgolj 

najvišjo ceno najema. S tem bi tudi spodbudili večjo participacijo mladih, ki želijo investirati v razvoj starega 

mestnega jedra, vendar zaradi praviloma manj ugodnega ekonomskega stanja, težje uspejo na razpisih, 

kjer je poglavitni pogoj za uspeh najvišja ponujena najemnina. Posebej, kadar gre za prostore s predvideno 

nižjo najemnino, saj bi na ta način občina tudi utrpela najmanjše kratkoročne finančne izgube. 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala  

pobudo št. 458/15: 

Predlagam dopolnitev Javnega razpisa za dodeljevanje pomoči za spodbujanje razvoja podjetništva v 

Mestni občini Ptuj za letošnje leto. 

Predlagam dopolnitev omenjenega razpisa v smeri sofinanciranja najemnin zasebnih najemnih poslovnih 

prostorov znotraj območja zgodovinskega mestnega jedra. Kot primer navajam že uveljavljeno podobno 

prakso v občini Škofja Loka, kjer občina preko podobne sheme razpisa lahko sofinancira zasebne najeme 

znotraj ožjega območja starega mestnega jedra, in sicer do največ 50% upravičenih stroškov, brez davčnih 

dajatev. Obenem mora pa prosilec, med drugim, predložiti tudi program dejavnosti. 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala  

vprašanje št. 459/15: 

Podajam vprašanje, če se lahko na kak način pristopi k reševanju ogrožanja varnosti okrog hiše na 

Vinarskem trgu / Trstenjakovi (Beli križ). Stanovalci, ki stanujejo okrog omenjene hiše, sporočajo, da s hiše 

ob vetrovnem vremenu padajo kosi stekla na pločnike in cestišče ob hiši in tako predstavljajo varnostno 

tveganje za mimoidoče/mimo vozeče in njihovo imovino. 

 

Dr. Uroš Vek, svetniška skupina Slovenska ljudska stranka je posredoval 

pobudo št. 460/15 (foto): 

Prosim, da Mestna občina Ptuj pri podjetju Drava preveri ureditev struge Studenčnice in površine ob 

Studenčnici. Sama struga in površina ob strugi je namreč zelo neurejena. Iz spodnjih slik vidite, da drevesa 

ležijo v vodi, trava raste iz vode, obrežje ni očiščeno strtih vej in debel. 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala  

pobudo št. 461/15 (foto):  

Dajem pobudo za postavitev velike klopi, ki je pobuda, katera je prišla s strani mestnih družin in sicer bi zelo 

prav prišla na Panorami ali v sončnem parku, kjer gredo družine z otroki na sprehod, saj bi tako  lahko vsi 

skupaj sedeli na eni klopi. Zraven bi bilo zasajeno drevo, ki daje veliko senco, vendar naj bo nealergeno (da 

ne cveti). Tudi sicer manjkajo takšne velike klopi v mestu, ker je zelo nerodno, da na njih ne more sedeti niti 

ena družina. Primeri: glej slike.  

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala  

pobudo št. 462/15 (foto):  

Dajem pobudo, da se zarišejo talne označbe iger - gre za vedno zanimive igre za krepitev grobe motorike 

in spodbujanja načinov reševanja, kar je izredno pomembno za otrokov gibalni in miselni razvoj. Morda bi 

jih lahko naredili na že obstoječih igriščih; Ljudski vrt, mestni park, Ranca? Pobuda je prišla s strani občanke, 

ki sama dela v vzgoji predšolskih otrok in bi bila pripravljena brezplačno sodelovati in podati strokovno 
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mnenje pri izdelavi. Predlogi iger: glej slike.  

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala 

pobudo št. 463/15 (foto):  

Dajem pobudo, da se uredi dostop in parkiranje na Ranci za invalidne osebe – občan me je opozoril na to, 

da na Ranci ni zagotovljenega parkirišča za invalidne osebe, dostop je pa zelo otežen, sploh ker je v lepem 

vremenu vse zaparkirano tako, da je skoraj nemogoče priti mimo. Zato predlagam, da se preveri možnost 

parkiranja za invalidne osebe na Ranci ali pod Ranco pri postavljenih tablah (glej slika), ter zagotovi 

ustrezen dostop za vse občane, tudi invalidne. 

 

Dr. Renata Debeljak, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala  

pobudo št. 464/15:  

Podajam pobudo, ki je bila z naše strani že večkrat podana, vendar do dan danes še ni realizirana. Pobuda 

se nanaša na oblikovanje komisije, ki se bo lotila pregleda in v določenih segmentih tudi sprememb 

gravitacije šolskih okolišev, saj se bil nazadnje Odlok s sklepom o določitvi gravitacijskega območja OŠ 

Ljudski vrt, OŠ Mladika in OŠ Olge Meglič znotraj skupnega šolskega okoliša dopolnjen oz. obravnavan 

leta 2009, zato je postal izjemno arhaičen in neuporaben. Od sprejema in uveljavitve do danes se je 

urbanizacija MO Ptuj močno spremenila, nastala so nova naselja, aktualno se močno razvija Žabja vas, ki 

gravitacijsko spada pod OŠ Ljudski Vrt, prav tako se zelo razvija Grajena in potrebno je slediti poselitvam 

in ne prepričanju in samovolji posameznikov, ki ščitijo parcialne interese. V MO Ptuj imamo 5 osnovnih šol, 

ki stojijo na zelo različnih območjih; npr. OŠ Olga Meglič se nahaja na območju (starem mestnem jedru), 

kjer gradnja novih stanovanjskih objektov ni mogoča, medtem ko se OŠ Ljudski Vrt nahaja na območju, kjer 

je možno graditi tako stanovanjske objekte kot tudi cela naselja. Namen spremembe oz. pregleda 

omenjenega Odloka ni, da bi se kateri šoli učence jemalo, temveč gre samo za situacijo, ki bo nastala v 

prihodnjih letih nevzdržna, in sicer se bo v kratkem času OŠ Ljudski Vrt s svojo ugodno poselitveno lego 

presegla svoje kapacitete in bo potrebno čez noč sprejeti odločitev kako naprej. Zmožnost dograjevati so 

na območju omejene, prav tako pa že močno presega model ostalih šol, saj se spreminjala v štiri oddelčno 

šolo, ki je že sedaj na meji vzdržnega, medtem ko bodo ostale šole, kot so Mladika, Olge Meglič in Breg 

postajale eno oddelčne šole, kar pa prinese za seboj tudi veliko drugih težav (npr. odpuščanje delavcev), 

na drugi strani pa ne glede na število otrok vseeno velike stroške vzdrževanja šolskih objektov. Menim, da 

je potrebno pregledati, kateri predeli našega mesta so se spremenili in poselili od leta 2009 do danes, zaradi 

česar se mora posledično temu premakniti meja gravitacijskih območij, da bo pravična porazdelitev tudi v 

prihodnje oz. bodo lahko ostale OŠ Ljudski Vrt 3-oddelčne, ostale pa 2-oddelčne šole (v primeru, da ne gre 

za ekstremno nizko nataliteto oz. nizko število rojstev v določenem letu, ko odloki ne vplivajo na majhen 

vpis otrok). Zato podajam pobudo, da se čimprej odlikuje komisija, ki jo naj sestavljajo učitelji, ravnatelji in 

strokovni delavci, ki se na zadevo spoznajo in bodo zasledovali cilj enakopravnosti in načela vzajemnosti, 

pri čemer mora biti vsaka sprememba pretehtana, rezultat pa mora biti pravično, preudarno in strokovno 

izvedena sprememba, ki bo pozitivno vplivala tako na vse učence in učenke, zaposlene in ustanoviteljico. 

 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredoval 

pobudo št. 465/15 (foto): 

Podajam pobudo, da se poda informacija zakaj je bilo pred lekarno TOPLEK na javni prometni površini v 

lasti RS (izhajajoč javno dostopnih podatkov in odgovora MO Ptuj z dne 3.10.2022) ukinjeno parkirno mesto 

za invalide. Razumljivo je, da se lekarna obnaša tržno, vendar ni razumljivo, da tega posluha ni zaslediti, 

ko gre za šibkejše kot so invalidi. Omenjen ukrep o ukinitvi parkirnega mesta za invalide je naletel na slabo 

voljo med občani saj je, do uporabnikov skrajno neprimeren in neprijeten. Po vrhu vsega pa gre za parkirno 

mesto, ki je namenjeno kratkotrajnemu parkiranju, da si lahko invalidi priskrbijo zdravila in ostale potrebne 

zdravstvene pripomočke.  

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredoval  
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pobudo št. 466/15: 

Podajam pobudo, da MO Ptuj poda predlog reševanja postavitve ekoloških otokov. Na Volkmerjevi cesti je 

velika težava s smetmi saj ni objektov oz. ekološkega otoka kamor bi lahko odlagali smeti. Odgovor na 

pobudo št. 420/13 v mesecu marcu 2024 ni zadovoljil občanov saj so mnenja, da verjetno obstaja rešitev 

na kak način bi se postavili ekološki otoki s čimer bi zmanjšali odlaganje smeti na prostem. Drži, da so bili 

bloki postavljeni več kot 40 let in je bilo odlaganje smeti in ozaveščenost občank in občanov drugačna, prav 

tako je bilo več odvozov. Bloki nimajo funkcionalnih zemljišč in bi bilo smiselno, da se pripravi model oziroma 

rešitev na kakšen način bi zagotovili uporabo funkcionalnih zemljišč v lasti MO Ptuj, s čimer bi zagotovili, 

da se lahko postavijo objekti za začasno odlaganje smeti. S tem bomo poenotili prakso v vseh spalnih 

naseljih, istočasno pa poskrbeli, da vremenske razmere ne bodo vplivale na moteč smrad ter odnašale 

smeti zaradi vetra, do odvoza odpadkov. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredoval  

pobudo št. 467/15: 

Podajam pobudo na predlog občank in občanov Ulice Vide Alič kjer se že dalj časa srečujejo s povečanim 

prometom po ulici, ki je že dolgo presegla kapacitete. Pri tem poudarjajo, da imajo mejo z občinsko cesto 

in visoko brežino pri čemer je skoraj 2/3 brežine v bistvu občinske, jo pa morajo urejati sami, pri čemer se 

zaradi ozkega cestišča vozniki z avtomobili vozijo po bankini in posledično spodkopavajo breg, ki že tako in 

tako polzi. Zaenkrat to rešujejo s folijo proti plevelu, ki pa nikakor ni primerna za te stvari. Predlagajo, da bi 

širili cesto, ter predlagajo, da naj občina zemljiškoknjižno preveri kje so meje, med zasebno in 

občinsko/javno lastnino, saj bi naj imeli nekateri občani ograje, žive meje, robnike ipd. na občinski/javni 

lastnini, kar onemogoča širitev ceste. Občani so pripravljeni brezplačno odstopiti zemljo za širitev ceste, 

kjer je to potrebno. Glede na to, da obstajajo upravičeni razlogi za izboljšanje prometne varnosti ter volja in 

želja po brezplačnem prenosu zemljišč v last MO Ptuj z namenom širitve ulice, predlagam, da se pristopi k 

pripravi projektne dokumentacije za širitev cestišča in pridobivanje ustreznih soglasij vzporedno s tem pa 

naj se v prihodnjem proračunu zagotovijo sredstva za izboljšanje prometne varnosti in širitev ceste na Ulici 

Vide Alič.  

 

 

9. Informacije 

a) Informacija o stališčih pristojnih odborov do poslovnih poročil javnih zavodov za leto 2023 

b) Poročilo o izvedbi akcijskega načrta za neodvisno življenje invalidov v Mestni občini Ptuj za                               

             leto 2023 

c) Poročilo o delu Varnostnega sosveta Mestne občine Ptuj v letu 2023 in plan dela v letu 2024 

 

Županja Nuška Gajšek je navzoče seznanila z informacijami in povabila vse na osrednjo slovesnost ob 

prazniku Mestne občine Ptuj, ki bo potekala v torek, 23. aprila 2024, ob 18. uri v Dominikanskem samostanu 

Ptuj. 

 

Ker je bil dnevni red 15. redne seje izčrpan, se je predsedujoča navzočim na seji zahvalila za udeležbo in 

sodelovanje in sejo sklenila ob 15.25 uri. 

 

 

Zapisnik pripravila: Nuška Gajšek 

Mirjana Ščavničar Orešek županja 


